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دختر روحانی
دانشــگاه علوم پزشکی شهید بهشتی درباره ماجرای درج نام دختر رئیس جمهور 
به عنوان عضو هیئت علمی این دانشگاه توضیحاتی ارائه کرد: »خانم دکتر مریم روحانی 
فارغ التحصیل رشــته دکترای زیست فناوری پزشــکی از انستیتو پاستور ایران می باشد 
که پس از فارغ التحصیلی درخواســت گذراندن تعهدات قانونی خود را در آذرماه ســال 
۹۸ به دانشــکده های فن آوری های نوین پزشکی دانشــگاه ارائه داده اند. پس از ارزیابی 
سوابق تحصیلی و تحقیقاتی نامبرده در دانشکده مذکور درخواست ایشان جهت شروع 
خدمت در گروه مهندسی بافت و علوم سلولی کاربردی با نظر موافق به معاونت آموزشی 
دانشــگاه اعلام می گردد، معاونت آموزشی دانشگاه نیز بر اساس ماده ۱۴ آیین نامه اداری 
و استخدامی اعضاء هیات علمی دانشگاه های علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
کشور و همچنین بخشنامه شماره ۵۰۰/۳۵۷۳/د معاونت آموزشی وزارت متبوع به مرکز 
امور هیات علمی وزارت بهداشــت منعکس می کند و پس از آن مرکز امور هیات علمی 
وزارت متبوع طی نامه شماره ۵۰۶/۴۱۷۸/د مورخ ۹۸/۰۹/۲۱ موافقت خود را جهت انجام 
تعهدات قانونی در قالب هیات علمی ایشــان به دانشــگاه اعلام کرد. برهمین اساس وی 
جهت گذراندن تعهدات قانونی از تاریخ ۹۸/۱۰/۱۸ به عنوان عضو هیات علمی تعهداتی 
در دانشکده فناوری های نوین پزشکی شروع به کار نموده است. قابل ذکر است در حال 
حاضر تعداد ۲۸۹ نفر از اعضای هیات علمی تعهداتی با شرایط مشابه ایشان در دانشگاه 
مشغول گذراندن تعهدات قانونی خود می باشند و طبق ماده ۱۴ آیین نامه اداری و استخدامی 
اعضاء هیات علمی دانشگاه های علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی کشور، مجوزی 
برای استخدام رسمی آن ها نمی باشد و به کارگیری متعهدین خدمت مستلزم وجود ردیف 
ســازمانی بلاتصدی و مجوز اســتخدام به عنوان عضو هیات علمی نمی باشد و این افراد 

صرفاً تعهدات قانونی را در دانشگاه طی خواهند نمود.

اخبار ویژه ...

سیاسی

سرویس سیاسی- حجــت الاسلام 
»حســن روحانی« در گفت وگوی تلفنی 
»مصطفــی الکاظمی« با وی، ضمن تبریک 
عید قربان، سفر نخست وزیر عراق به تهران 

را ســازنده توصیف و اظهار کرد: این سفر 
و توافقات صــورت گرفته در جریان آن، 
تحولات مثبــت و رو به جلویی در روابط 

دو کشور ایجاد خواهد کرد.

رئیس جمهــوری، پیوندهای عمیق 
بیــن دو ملت ایــران و عراق را پشــتیبان 
اجرای توافقات دو کشــور در عرصه های 
مختلف عنوان کرد و افزود: با اراده، تصمیم 
و تلاش قاطع و جدی که در مقامات عالی 
تهــران و بغداد دیده می شــود، دو طرف 
خواهند توانست همه مشکلات و سختی 
های پیش روی توســعه روابط دوجانبه را 

برطرف کنند.
رییس جمهــوری اظهار کرد: علاوه 
بــر مذاکرات مفید بنده و معاون اول رئیس 
جمهوری ایــران با جنابعالــی، وزرا هم 

دیدارهای موفقی داشتند.
 روحانــی تصریح کرد: آغاز فعالیت 
اجرایی مسیر ریلی بین ایران و عراق، برای 
دو ملت امیدبخش و سرآغازی برای ایجاد 
تحرکی جدید و جدی در توســعه بیش از 

پیش تعاملات دوجانبه خواهد بود.
رئیس جمهوری بــا بیان اینکه ایران 
از ایفای نقش برجســته عراق در شــرایط 
حساس منطقه استقبال می کند، خاطرنشان 
کــرد: اراده ایران برقــراری ثبات کامل در 
منطقه است و در این راستا به همه تعهدات 
خود پایبند اســت. البته متأســفانه آمریکا 
با تلاش برای توطئــه جدید علیه ایران و 
تعرض به هواپیمای مسافربری کشورمان، 

علامت و پیام غلطی از خود بروز می دهد.
»مصطفی الکاظمی« نخســت وزیر 
عراق نیز در این گفت وگو، ضمن تبریک 
عید قربان به دولــت و ملت ایران، گفت: 
قطعاً در ســایه حمایت هــای جنابعالی و 
همکاری جدی و صمیمانه مســؤولان دو 
کشور، می توان روابط دو طرف را بسرعت 
به سطحی ممتاز ارتقا داد و دوره جدیدی از 
همکاری و تعاملات سازنده و مثبت ایران و 

عراق را پایه گذاری کرد.
نخســت وزیر عراق با اشاره به اینکه 
بلافاصله پس از بازگشــت از سفر ایران، 
کمیته هایی را با مســؤولیت وزرای مرتبط 
برای فعال سازی توافقات و اجرای پروژه 
های مشــترک تشــکیل داده است، اضافه 
کرد: اراده مقامات عراق، رفع همه موانع و 
مشکلات پیش روی توسعه روابط با ایران 
است و علاقه مند هستیم آغاز فعالیت پروژه 
مســیر ریلی ایران و عراق هرچه سریع تر 
به عنوان نماد و الگوی توســعه روابط دو 

کشور انجام شود.
الکاظمــی تصریح کرد: سیاســت 
اصولی عراق کاهش تنش و افزایش ثبات 
در منطقه است و به دنبال ایفای نقش مثبت 
در این راستا با همکاری و حمایت برادران 

مان در ایران هستیم.

اســحاق  سیاســی-  ســرویس 
جهانگیــری در دیــدار اعضای شــورای 
مرکزی اتحادیه دانشــگاه ها و موسســات 
آمــوزش عالی غیردولتی کشــور با تاکید 
بر اهمیت ســرمایه گذاری در بخش های 
مختلف برای توسعه کشور، افزود: سرمایه 
گــذاری در بخــش آمــوزش از خدمات 
ماندگار است و باید دست بخش خصوصی 
که در حوزه آموزش اقدام به سرمایه گذاری 
می کند را بوســید و به گرمی فشرد. معاون 
اول رییس جمهوری افزود: اگر به توســعه 
و آینده کشور فکر می کنیم، باید به سرمایه 
گذاری در بخش آموزش توجه ویژه داشته 
باشــیم و همانطور که در اقتصاد باید بخش 

خصوصی میدان دار اصلی اقتصاد باشــد، 
بخش خصوصی فعــال در حوزه آموزش 

نیز بار بزرگی از مسئولیت دولت در حوزه 
آمــوزش و پرورش و آمــوزش عالی را بر 

عهده دارد.
جهانگیری با تاکیــد بر اینکه دولت 
نمی تواند مسائل و مشکلات دانشگاه ها و 
موسسات آموزش عالی غیردولتی را نادیده 
بگیرد، تصریح کرد: این انصاف نیســت در 
مقطعی که با تراکم جوانان جویای تحصیل 
مواجه بودیم به این موسسات میدان دادیم 
و حالا کــه ظرفیت های دولتــی نیازهای 
آموزش عالی را تامین می کند، دانشگاه های 

غیردولتی را نادیده بگیریم.
معاون اول رییــس جمهوری افزود: 
دولــت اجــازه نمی دهــد دانشــگاه ها و 
موسســات آموزش عالی غیردولتی آسیب 
ببینند و مایوس شوند. البته انتظار این است 
که این دانشگاه ها پیش بینی دقیقی از آینده 

کشــور و نیازهای آینده اقتصاد ایران داشته 
باشــند و هدفگذاری های آموزشی خود را 

متناسب با فردای کشور تنظیم کنند.
وی با اشــاره به ضــرورت ارتقای 
کیفیــت بیش از پیش خدمات آموزشــی 
در دانشــگاه ها و موسسات آموزش عالی 
غیردولتی خاطرنشان کرد: نباید این تصور 
ایجاد شــود که دانشجویان این دانشگاه ها 
افراد بازمانده از دانشگاه های دولتی هستند. 
البته کیفیت آموزش در این دانشگاه ها باید 
تا حــدی ارتقاء پیدا کند که دانشــجویان 
ترجیح دهند مــدارک تحصیلی خود را از 

این دانشگاه ها اخذ کنند.
جهانگیــری از عملکــرد مجموعه 
آموزش عالی و دانشــگاه های کشور بویژه 
در ایام شــیوع کرونا قدردانی کرد و گفت: 
اگر تلاش ها و هماهنگی های دانشگاه های 
کشــور نبود، ممکن بــود در مقطعی نظام 
آموزشی کشور تعطیل شود که خوشبختانه 
با همت آموزش عالی و آموزش و پرورش، 
روند تعلیم و آموزش در کشــور در دوران 

شیوع کرونا متوقف نشد.
معاون اول رییس جمهوری با اشاره 
به برخی مشــکلات مطرح شــده از سوی 
اعضای شورای مرکزی اتحادیه دانشگاه ها 
و موسسات آموزش عالی غیردولتی کشور، 
گفت: اکثر مشکلات شما قابل حل است و 
دولت نیز تلاش خواهد کرد این دغدغه ها 

را مرتفع کند.

روحانی: پیوند عمیق ملت ایران و عراق 
پشتیبان اجرای توافق های دو کشور است

رئیس جمهوری با بیان این که اتصال مسیر ریلی بین ایران و عراق سرآغاز ایجاد تحرکی جدید و جدی 
در توسعه تعاملات دوجانبه خواهد بود، گفت: پیوندهای عمیق ملت ایران و عراق، پشتیبان اجرای توافق های دو کشور است. 

سرویس سیاسی-کوهکن گفت: که حمایت کانون های قدرت و ثروت از یک 
کاندیدا موجب ارزیابی مثبت توده مردم به خصوص طبقه محروم و متوسط نمی شود.
 چشــم برهــم بزنیــم موســوم انتخابــات رســیده و فقــط پــای صندوق 
رفتن اســت. فضای سیاســی کشور، اما آنطور که باید و مثل ادوار گذشته متاثر از این 

رخداد نیست. 
اصلاح طلبان که دســت روی دســت گذاشــته به قول محمود صادقی دچار 

بلاتکلیفی هستند. وضعیت در اردوگاه اصولگرایی نیز بهتر از آن نیست.
فعالان سیاســی در این جریان هنوز نمی دانند که جمنا، شــاجا یا کدام سازوکار 
دیگر قرار اســت تکلیف کاندیدای نهایی را مشخص کند. مهم تر از آن اینکه گویا باز 
هم قرار اســت به اندازه دانه های تســبیح نامزد داشته باشند. مهدی چمران از احتمال 
حضور ۲۰ کاندیدای اصولگرا می گوید و روزنامه اعتماد از »یک مینی بوس کاندیدا« 

می نویسد. 
مشــخص نیست که این ضعف اصولگرایان است یا تاکتیک شان؟! اگر تاکتیک 
اســت چه هدفی را تامین خواهد کرد و اگر ضعف است چه پیامدی خواهد داشت؟ 
برخی از سیاسیون معتقدند که تکثر کاندیدا ها ممکن است موجب رونمایی یک باره 
از کاندیدایی غیر مطرح در روز های منتهی به انتخابات شــده و برنامه همه جریان را 
بهــم بریزد. برخی دیگر نیز این موضــوع را چندان جدی نگرفته و معتقدند که تکثر 

کاندیدا ها خیلی هم بد نیست. 
محسن کوهکن، فعال سیاسی اصولگرا را می توان در گروه دوم قرار داد. او گفت: 
»به نظر می رسد که شیوه جدیدی در ارتباط با بحث ریاست جمهوری باید دنبال شود 
و این نکته هم ارتباطی با جناح ها ندارد. شاید اگر جناحین با هم گفتگو کنند و به این 
نتیجه برسند که روش صحیح بررسی نحوه انتخاب سه، چهار رئیس جمهور گذشته 
اســت. فرایند انتخاب روســای جمهور حداقل از زمان آقای خاتمی به این سو باید 
آسیب شناسی شود. این بررسی نیز حتما حاکی از وجود یک خلع در کشور ما است«
وی افزود: »کاندیدا باید با ســازوکار یک کار گروهی و یا بالاتر از آن ســازوکار 
حزبی مشخص شود، اما ما در جمهوری اسلامی بحثی تحت عنوان احساس تکلیف 
داریم و نمی دانم که چرا همیشــه عده ای احســاس تکلیف می کنند که وارد عرصه 
انتخابات شــوند و کاش برخی هم احساس تکلیف می کردند که وارد نشوند. گاهی 
هم دوستان هم حزبی و اطرافیشان یک فرد از وی درخواست می کنند که وارد عرصه 

انتخابات شود«.
این نماینده پیشین مجلس با تاکید بر اینکه »ارزیابی من از فرایند معرفی کاندیدا و 
انتخاب رئیس جمهور در ادوار گذشته بسیار منفی است« گفت: »یک بحث کارشناسی 
را مطرح می کنم نه جناحی، اما حتما خاطرتان اســت که تا دو هفته قبل از انتخابات 
۷۶ تصور می شد که آقای ناطق رئیس جمهور است، اما یکباره اتفاقات دیگری افتاد. 
ســوال این اســت که چطور دو ماه قبل از انتخابات یک نفر با تصمیم خود یا تشویق 
دیگران وارد انتخابات می شــود؟ من فکر نمی کنم کــه آقای خاتمی، احمدی نژاد یا 
خاتمی از چند ســال قبل برای کاندیدا شــدن برنامه ریزی کرده بودند. هر فرد عاقلی 
می داند که اگر برنامه ریزی شده باشد، مقدماتی وجود دارد که باید لحاظ شود، اما من 
فقط یک نفر را دیدیم که وقت ثبت نام برنامه داشــت و همکاران خود راهم تاحدی 
مشخص کرده بود. در حالی که در دنیا وقتی قرار است که فرد رئیس جمهور شود از 
دو، ســه ســال قبل مشخص است و حزب برای ریاست جمهوری او کار کرده است. 
حتی برای همکاران او هم برنامه ریزی شده، چون اعتبار او، اعتبار حزب است و قرار 

نیست که شخص محور باشند«.
وی با تاکید بر »خلع نظام حزبی در کشــور« گفت: »این خلع باعث می شــود که 
هر فردی رئیس جمهور شد همکاران سابق خود را همراه بیاورد و به همین خاطر به 
قبله آمال آن همکاران تبدیل شود. این درحالی است که ما اگر بخواهیم مسند ریاست 
جمهوری را چند پله بالاتر ببریم و دست به اصلاح امور دست بزنیم باید متد و روش 

رسیدن به مصداق را اصلاح کنیم.«
کوهکن افزود: »ما الان دو یا ســه حزب قدرتمند نداریم که بعد از بررســی های 
میان مدت ارزشمندترین فرد خود را به عنوان کاندیدا معرفی کند. نتیجه این است که 
یک تعداد آقایانی که بنا بر هر دلیلی – شایســتگی یا ارتباطات – خودشان را مناسب 
می دانند، وارد می شــود. این رویه جایگاه رای پایین می آورد. برای همین معتقدم که 
به جای ارائه اسامی باید سراغ تاکید بر موئلفه ها و شاخص های فرد مناسب برویم.«

وی گفــت: »حتما نباید جریان منتظر بماند که عده ای اعلام حضور کنند و بعد 
دنبال آن ها بدود. اینکه بگویند کار من جلوگیری از تکثر و تبدیل پنج نفر به یک نفر 
اســت، درست نیست. نتیجه نمی دهد و گذشته این را ثابت کرده است. رسانه ها باید 
با محوریت قانون اساسی به بررسی پرداخته و معلوم کنند که چه کسی می تواند بهتر 

کشور را اداره کند«.
این فعال سیاســی اصولگرا در پاسخ به این ســوال که نبود یک سازوکار برای 
ممانعت از تکثر کاندیدا ها چه آفتی دارد؟ گفت: »به نظر من الان ضرورتی ندارد که ما 
دنبال جلوگیری از تکثر کاندیدا ها برویم. هر جریانی اگر عقلانیت داشــته باشد، الان 
باید برود به ســوی برنامه محوری برود. باید معیار و موئلفه ها افراد شایسه مشخص 
شود و بعد از آن اگر ۵۰ نفر هم گفتند ما هستیم، اشکالی ندارد. این که بر کاهش تعداد 

کاندیدا ها برویم روشی است که جواب نمی دهد«.
وی افزود: »طبیعی اســت که یک عده ای ثبت نام نکرده و رجل سیاسی شناخته 
نشــده و رد می شــوند. اما کسانی که تایید می شوند را باید به صورت برنامه محور به 
چالش کشــید تا در انتها به تعداد محدودی برسیم که شرایط کف ریاست جمهوری 
را دارند. اگر چنین شــود هم از تکثر کاندیدا ها جلوگیری شــده و هم فضای رسانه ها 
به ســوی معیارگرایی رفته و نگاه جدیدی ایجاد می شــود که مردم در انتخابات خود، 

آن را مد نظر قرار دهند«.
کوهکن در پاســخ به پرســش دیگری مبنی بر اینکه آیا تکثر کاندیدا ها موجب 
ظهور یک کاندید مورد حمایت نهاد های قدرتمند در روز های آخر نمی شود؟ گفت: 
»نمی توانم بگویم که محال اســت، اما معتقدم که احتمال آن در انتخابات ریاســت 

جمهوری کم است. 
بــه این خاطر کــه حمایت کانون های قدرت و ثــروت از یک کاندیدا موجب 
ارزیابی مثبت توده مردم به خصوص طبقه محروم و متوسط نمی شود. فضای مجازی 
خودش یک تیغ دو لب است و یکی از لبه ها که می تواند درست ببرد، همین جا است. 
بر این اســاس معتقدم که این موضوع نباید دغدغه اولیه باشــد. حتما باید مورد توجه 
قرار بگیرد، اما دغدغه اصلی این اســت که شــرایط و معیار های مشخص شود و بعد 

داوطلبین را به یک چالش دقیق و منطقی کشید«.

ســرویس سیاسی- نمایندگان مجلس شورای اسلامی مالک شریعتی نیاسر و 
علی حدادی را به عنوان اعضای کمیسیون ماده ۱۰ قانون نحوه فعالیت احزاب و گروه 

های سیاسی انتخاب کردند. 
نمایندگان در ادامه جلسه علنی دیروز - یکشنبه- مجلس شورای اسلامی، مالک 
شریعتی نیاسر نماینده تهران، ری، شمیرانات و اسلامشهر را با ۱۰۰ رای و علی حدادی 
نماینده ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان را نیز با ۱۰۰ رای به عنوان عضو در کمیسیون ماده 

۱۰ قانون نحوه فعالیت احزاب و گروه های سیاسی انتخاب کردند.
در جلســه دیروز علاوه بر انتخاب ناظران و اعضاء در بخش ها و دســتگاه های 
مختلف کشور، ادامه رسیدگی به گزارش کمیسیون اقتصادی در مورد طرح دوفوریتی 
اصلاح ماده )۵۴( مکرر قانون مالیت های مستقیم و ادامه رسیدگی به گزارش کمیسیون 
برنامه و بودجه و محاسبات در مورد طرح دوفوریتی الحاق یک بند به تبصره )۱( قانون 

بودجه سال ۱۳۹۹ کل کشور در دستور کار نمایندگان قرار دارد.

کوهکن فعال سیاسی اصولگرا: 

جریان سیاسی نباید منتظر مشخص 
شدن کاندیدا ها بماند

نمایندگان مجلس در کمیسیون 
ماده ۱۰ احزاب انتخاب شدند

در گفت وگوی تلفنی با الکاظمی: 

جهانگیری معاون اول رییس جمهور:

 بخش خصوصی بار بزرگی از مسئولیت دولت در حوزه  آموزش 
را بر عهده دارد 

 انتخابات شورا ها نیز حساس است ولی این حساسیت به اندازه 
انتخابات ریاســت جمهوری نیست. امروز مشکلات مردم بسیار 
زیاد اســت. فشارهایی از سوی برخی نهاد ها از جمله شهرداری و 
دارایی و… به مردم وارد می شــود و ناراحتی ها را مضاعف می 
کند. در چنین شرایطی به مدیران و مسئولانی نیاز داریم که نمک 
بر زخم مردم نپاشــند با مردم باشــند و مشکلات مردم را در نظر 
بگیرند، فرصت شغلی ایجاد کنند. از سختگیری ها صرف نظر کنند.

جهانگیــری از عملکــرد مجموعه آموزش عالی و دانشــگاه های 
کشــور بویــژه در ایام شــیوع کرونا قدردانی کــرد و گفت: اگر 
تلاش ها و هماهنگی های دانشــگاه های کشــور نبود، ممکن بود 
در مقطعی نظام آموزشــی کشــور تعطیل شود که خوشبختانه 
بــا همت آمــوزش عالــی و آموزش و پــرورش، رونــد تعلیم 
و آمــوزش در کشــور در دوران شــیوع کرونا متوقف نشــد.

آقازاده 

یک نمایش است

هواداران ترامپ 

بورس باز شدند

کاهش ۶۰ درصدی 

ماجرای کوه خواری 

معمای نظارت 

من رفتم! 

خبرگزاری رســمی حوزه نوشت: منتقد سینما و تلویزیون درباره سریال"آقازاده" 
گفت: انتقادی که به سازندگان آثاری از جنس "آقازاده" مطرح است این که به بهانه طرح 
مسایل سیاسی و اقتصادی از چاشنی مسایل عشقولانه به گونه ای استفاده می کنند که در 
نهایت آن ها را به هدف اصلی خود نمی رســاند و چه بســا مخاطب نسل جدید برداشتی 
از محصول فرهنگی کند که مورد انتظار ســازندگان هم نباشــد. امین بابازاده با اشاره به 
مطلب فوق اظهار داشت: دوستان سازمان اوج باید توجه داشته باشند گرچه می خواهند 
با ساخت سریال "آقازاده" به مساله آقازادگی و جریان فساد و رانت اقتصادی و ... ورود 
کنند، اما به نظرم بیش از آن که اهداف جریان انقلابی و حزب اللهی را دنبال کنند، ناخواسته 
در جریان مقابل هضم می شوند و این در حالی است که در این سریال متاسفانه نشانه ها 
و الِمان های شــهوانی نیز نسبتاً زیاد و قابل توجه اســت. وی افزود: ای کاش این وقت و 
هزینه صرف ساخت سریال های استراتژیک می شد که حتی در سطح بین المللی بتواند 
زبان گویای انقلاب اسلامی باشد و ما بتوانیم به این وسیله در مقابل ساخت سریال هایی 
از جنس "المســیح" و یا حتی سریال"تهران" که البته سریال ضعیفی است، حرف برای 

گفتن داشته باشیم.

به گفته دکتر »مینو محرز« متخصص بیماری های عفونی و عضو کمیته علمی مبارزه 
با کرونا، روس ها در زمینه ساخت واکسن هنوز موفق نشده اند و این یک نمایش است. او 
می گوید: »متاسفانه محصولاتی که روسیه به عنوان واکسن کرونا تولید کرده، هنوز مورد 
تأیید مراجع بین المللی قرار نگرفته اســت.« محرز با بیان اینکه برای قبول موفقیت یک 
واکســن باید یکی از ســه مرکز معتبر جهان آن را تأیید کند،   می گوید: »سازمان بهداشت 
جهانی یا سازمان غذا و داروی آمریکا یا اتحادیه اروپا باید واکسن ساخت روسیه را تأیید 

کنند که تا به حال این اتفاق نیفتاده است.«

نتایج نظرسنجی جدید نشان داده که هواداران دونالد ترامپ گفته اند در صورتی که 
جو بایدن معاون پیشــین ریاست جمهوری و نامزد احتمالی دموکرات ها از طریق پست 
الکترونیک در انتخابات ۲۰۲۰ پیروز شــود، این نتیجه را نمی پذیرند. نتایج نظرســنجی 
مشــترک تارنمای یاهونیوز و موسسه یوگاو نشــان داد بیشتر آمریکایی ها اکنون بر این 
باورند که ترامپ در صورت شکســت در برابر بایدن در انتخابات نوامبر )آبان( نتایج را 

نخواهد پذیرفت.

کسادی کســب وکار هنرمندان در پی شیوع ویروس کرونا پای سلبریتی ها و افراد 
مشهور را به بازار سرمایه باز کرده است. بسیاری از بازیگران، خواننده ها و فوتبالیست ها در 
سودای سود بیشتر به سرمایه گذاری در بورس روی آورده اند. در تماسی که با چند بازیگر 
برقرار شــد اغلبشــان حاضر نشدند در این مورد صحبت کنند، اما در این میان ابوالحسن 
داوودی، کارگردان سینما تاکید می کند: برخی اقشار معروف و مورد توجه در جامعه، که 
شامل بازیگران نیز می شود، به دنبال جاه طلبی های بزرگی هستند. این افراد روی هر موجی 
ســوار می شوند و ممکن است گزینه بعدی آن ها بازار سرمایه باشد، البته نمی شود از این 
موضوع انتقاد کرد که، چون یک بازیگر آگاهی اقتصادی ندارد، بنابراین نباید وارد بورس 
شود. به گفته ابوالحسن داوودی، شرایط اقتصادی فعلی، ثبات نداشتن قیمت ها و کاهش 
ارزش پول ملی، دارندگان سرمایه را به سمت بازار هایی با سوددهی بالا هدایت می کند از 
این رو نباید از حضور بازیگران و افراد معروف جامعه در بازار سرمایه تعجب کرد. اینکه 
عده ای از بازیگران یا افراد معروف به دلیل شرایط کرونا و استقبال نکردن مردم از سینما 
و مراکز فرهنگی، برای کســب درآمد بیشتر وارد بازار سهام شوند چندان جالب نیست؛ 
این را حبیب اسماعیلی، تهیه کننده سینما می گوید و اعلام می کند: البته ممکن است برخی 
افراد معروف برای سرمایه گذاری وارد بورس شده باشند، اما من در این زمینه اطلاعاتی 
ندارم و نمی توانم بگویم کارشــان درست است یا درست نیست، زیرا نمی توانیم نسخه 

کلی برای همه بپیچیم. 

سردار وحید مجید رئیس پلیس سایبری کشور گفت: اقدامات ایجابی پلیس موجب 
کاهش ۶۰ درصدی شایعات کرونایی در فضای مجازی نسبت به اوایل ورود این ویروس 
به کشور شده است. بعد از اینکه موارد کرونایی را پالایش کردیم و بررسی کردیم، دیدیم 
یکسری از این موارد از روی ناآگاهی بود و مردم ناآگاهانه این اخبار را منتشر کردند. بعد 
از کرونا اکثر رفتار های مردمی منعطف به حوزه اینترنت شد، خرید های اینترنتی افزایش 

یافت، مراودات از طریق اینترنت افزایش یافت، اما جرایم کاهش یافت.

آســیابی، دادستان شــیرازگفت: در رابطه با موضوع کوه خواری  در شیراز قبلًا هم 
گزارشــاتی رسیده بود که بررسی شــده و در دستور کار شورای حفاظت از اراضی ملی 
دادگستری استان قرار داده شد و بازدید میدانی هم از محل صورت گرفت. موضوعی که 
در این خصوص مطرح است بحث تصرف عدوانی اراضی ملی و اراضی دولتی یا اراضی 
شهر صدرا نیست. مشکل مربوط به نوع واگذاری این اراضی است که در دهه ۸۰ اتفاق 
افتاده و در قالب واگذاری به تعاونی های مســکن بوده اســت. در خصوص این موضوع، 
بحث تصرف عدوانی اراضی مطرح نیست بلکه مساله بحث واگذاری اراضی است. مشکل 
اصلی هم مربوط به برخی واگذاری ها در اراضی با شیب بالا و در دامنه ارتفاعات جنوبی 

و شمالی شهر صدرا است.

محمدعلی پورمختار، نماینده ســابق مجلس با اشاره به عملکرد هیات نظارت بر 
نمایندگان در مجلس و جایگاه آن، گفت: لازم است که این هیات فعال تر از گذشته در این 
دوره عمل کند و نظارت خود را بر اخبار و گزارشاتی که به دستش می رسد بیشتر کند. داود 
محمدی، عضو هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان مجلس دهم، با اشاره به موضوع نظارت 
شورای نگهبان بر رفتار نمایندگان مجلس گفت:شورای نگهبان ممکن است هم در زمان 
فعالیت های انتخاباتی، از مراجع مختلف در مورد کاندیدا ها کسب اطلاع کند و هم مجموع 
عملکرد نمایندگان در طول یک دوره نمایندگی را مورد نظر قرار دهد و اقدامات نمایندگان 
را در طول دوره نمایندگی رصد کند. کار هیئت نظارت بر نمایندگان با کار شورای نگهبان 

در دو جهت خود پیش می روند و مغایریتی با هم ندارند.

در آخرین پست اینستاگرامی خسرو سینایی نوشته: من رفتم! ناراحت نباشید! به این 
فکر کنید که بهترین روز های زندگی ام را در کنار شما عزیزانم تجربه کردم. در عین حال 
که بی مهری ها دیدم، اما هرگز به دل نگرفتم. ســعی کردم از لحظه لحظه زندگی ام لذت 
ببرم و بردم. خوشحالم در دوران کاری ام توانستم با کسانی همکاری داشته باشم، که الان 

هرکدام برای خود افتخاری هستند در سینمای ایران.

سرویس سیاسی- اصولگرایــان 
در حالــی بــه اســتقبال انتخابــات 
ریاســت جمهوری ۱۴۰۰ می روند که 
به نظر می رســد مثل انتخابات مجلس 
یازدهــم برای توفیــق انتخاباتی مانعی 
پیــش روی خــود نمی بیننــد؛ یعنی 
شــرایط به گونه ای است که بسیاری از 
تحلیلگران سیاسی قویاً بر این باورند که 
یکی از چهره های اصولگرا در پاســتور 

جانشین حسن روحانی خواهد شد.
فعال  غلامرضــا مصباحی مقدم، 
سیاســی اصولگرا، در ایــن باره اظهار 
داشــت: شرایط کنونی به گونه ای است 

که می توان گفت اصولگرایان می توانند 
بــا موقعیــت مطلوبــی در انتخابات 
ریاســت جمهوری ۱۴۰۰ شرکت کنند. 
امــا تا روز انتخابــات ماه هایی در پیش 
داریم و به همین دلیل هر اتفاق و تحولی 
می تواند رخ بدهد. حتی من احتمال این 
را می دهــم که جریان اصلاحات بتواند 
برای انتخابات ســال آینده آماده شود تا 
در ۱۴۰۰ شاهد رقابت جدی ای باشیم. 
عضو جامعه روحانیت مبارز گفت: این 
روز ها در حالــی از عدم آمادگی جبهه 
اصلاحات سخن گفته می شود که پیش 
از ایــن هم چهره هــای اصلاح طلب از 

شــرایط ابراز نارضایتی می کردند، اما 
نهایتاً اصلاح طلبــان به صورت جدی 
کاندیدای خــود را معرفی کردند و در 
انتخابات فعال شدند و حتی به نتیجه هم 
رسیدند. پس از الان نمی توانیم قاطعانه 
از عــدم حضور جدی اصلاح طلبان در 

انتخابات ۱۴۰۰ حرف بزنیم.
او همچنیــن با اشــاره به اهمیت 
میــزان مشــارکت در همــه انتخابات 
تصریح کرد: رهبر معظم انقلاب همواره 
مشــوق حضور حداکثری مردم در پای 
صندوق هــای رأی بوده و هســتند. اما 
آنچه مهم به نظر می رسد عملکرد دولت 
اســت که باید با کاهش مشکلات مردم 
را امیدوار به آینده کند. البته در شــرایط 
اپیدمی کرونا عملکرد دولت نسبتاً قابل 
قبول است؛ یعنی در عرصه های انرژی با 
راه اندازی نیرو های بیشتر و همچنین در 
عرصه صنعت و معدن اقدام های خوبی 
انجام شــده است. دولت اگر بتواند ارز 
و نقدینگــی را کنتــرل و بیت المال را 
به ســمت تولید هدایت کند، مشــکل 

بی اعتمادی حل خواهد شد.
مصباحی مقــدم ادامه داد: در واقع 
بی اعتمــادی در مشــکلات اقتصادی 
ریشــه دارد و اصلًا به فضای سیاســی 

ربطــی ندارد. پس اگر در بعُد اقتصادی 
روند خوبی که نســبتاً شروع شده است 
ادامه دار باشــد، اعتماد مردم برخواهد 
گشــت و افکار عمومی بــه رأی دادن 
ترغیــب می شــوند، در ایــن صورت 
انتخابات انتخاباتی پرشــور و در نتیجه 

اتفاقی تاثیرگذار خواهد بود.
نماینده ادوار مجلس توضیح داد: 
یــادآوری می کنم که رأی دادن یا قهر با 
صندوق از جانب هواداران اصلاح طلبی 
مستقیماً به نوع رفتار برزگان این جریان 
بســتگی دارد؛ یعنی اگر شخصیت های 
شاخص جریان اصلاحات خودشان را 
آماده انتخابات نشان دهند و آن را جدی 

بگیرند، مردم هم رأی خواهند داد. 
اما اگــر مثل انتخابــات مجلس 
علنی دربــاره عدم حضور در انتخابات 
اظهارنظــر کرده و بیانیه صــادر کنند، 
طبیعی اســت کــه هواداران شــان هم 
انگیــزه ای بــرای رأی دادن نخواهند 
داشــت. غلامرضــا مصباحی مقدم در 
پایان گفت : همه جریان های سیاســی و 
البته مردم باید دست به دست هم بدهند 
تا ان شاءالله انتخابات ریاست جمهوری 
۱۴۰۰ انتخاباتی با میزان رأی حداکثری 

باشد.

مصباحی مقدم  فعال سیاسی اصولگرا:

 اگر چهره های شاخص اصلاحات انتخابات را جدی بگیرند، مردم هم 
رأی خواهند داد

غلامرضا مصباحی مقدم گفت : این روز ها در حالی از عدم آمادگی جبهه اصلاحات سخن گفته می شود که پیش از این هم 
چهره های اصلاح طلب از شرایط ابراز نارضایتی می کردند، اما نهایتاً اصلاح طلبان به صورت جدی کاندیدای خود را معرفی کردند و در انتخابات 

فعال شدند و حتی به نتیجه هم رسیدند. پس از الان نمی توانیم قاطعانه از عدم حضور جدی اصلاح طلبان در انتخابات ۱۴۰۰ حرف بزنیم.

معاون اول رییس جمهوری با تاکید بر اینکه دولت اجازه نمی دهد دانشگاه ها و موسسات آموزش عالی غیردولتی آسیب ببینند، 
گفت: بخش خصوصی فعال در حوزه آموزش نیز بار بزرگی از مسئولیت دولت در حوزه آموزش و پرورش و آموزش عالی را بر عهده دارد. 


